

《单词百科:sustaining是什么意思?sustaining怎么发音?sustaining的解释和用法》

英语单词sustaining是什么意思?sustaining怎么读?sustaining怎么发音?简答网为您整理了sustaining的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



sustaining怎么读

sustaining的读音:[s ste n ŋ]

sustaining的意思

- 1、adj.支持的，持续的;
- 2、v.维持(sustain的现在分词);支撑;忍受;长期保持;

sustaining的相关词组

- 1、sustaining program 非营业性的独立节目;非商业节目;

sustaining的近义词

1、apologetic adj.道歉的;辩解的;

sustaining的双语例句

1、Networking is the art of building and sustaining mutually beneficial relationships.

建立人脉是打造和维系互利关系的一门艺术.

2、With all walks of life concerned, the team also had the sustaining power.

有了各行各业的关心, 球队也就有了底气.

3、If the rest of the sustaining biosphere were absent, gardens would wither.

如果没有花园之外的那个持续存在的生物圈, 花园自己就会衰败消失.

4、After card mix Michael Owen is out of the tournament after sustaining cruciate ligament damage.

迈克尔·欧文由于十字韧带受伤, 已经离开了本届世界杯的赛场.

5、Self sustaining gardening has to do with allowing foods to self fertilize.

自我维生菜园与允许植物自我施肥有关.

6、Low carbon and green for tire enterprise aiming the sustaining development.

轮胎企业要继续发展, 就要走低碳经济、绿色制造的发展道路.

7、Intel products are not intended for use in medical, life saving, or life sustaining applications.

英特尔产品不打算用于医疗, 救生, 或生命维持应用.

8、That stimulates money markets bank lending to businesses and households and for sustaining economic recovery.

这将对货币市场形成刺激——要想启动银行对企业的放贷, 并维持经济复苏态势, 这种刺激不可或缺.

9、This is the talent resource foundation sustaining Pudong's industrial leading position.

这是支持浦东产业高地的人才基础.

10、Rotary Foundation Sustaining Members contribute US \$ 100 or more every year to the Annual Programs Fund.

扶轮基金会期望每一个扶轮社和地区要去制定一个支持年度计划基金捐献的目标.

11、Nations that cannot get a sustaining recovery going, including China, face the risk of relapse.

无法实现自持性复苏的国家(包括中国), 将面临经济再度恶化的风险.

12、ABOUT SUSTAINING A STATE OF COMMUNION.

关于维系一个交融的状态.

13、Together, we can make a tremendous difference in saving lives and sustaining them through this crisis.

我们并肩一起努力, 可以为拯救生命, 帮助人们度过这次危机做出巨大贡献.

14、They think about sustaining the impact.

他们考虑的是维持影响力.

15、You should eat good sustaining food , ie food that gives strength.

你应该吃些能增强体力的食物.

16、Attitude is a steady and sustaining individual Psychological Structure composed of cognition, emotion and behavioral tendency.

态度是由认知、情感和行為倾向三个因素构成的持久而稳定的个体内在心理结构.

17、We have to do the hard work of building and sustaining the network.

我们必须努力去建立和保持这个网络.

18、Of note , patients sustaining a troponin elevation are often asymptomatic.

众所周知, 肌钙蛋白升高的病人经常是没有症状的.

以上是简答网为您整理的sustaining怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查

看更

多关于sust

aining的用法、sustain

ing的释义、sustaining的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/sustaining>

